
 
 

 

Η Ραλλού σας θυμίζει τον κανόνα για την σωστή ορθογραφία         
          - ται     ,    -τε 

 

• Στην ενεργητική φωνή το β’ πρόσωπο πληθυντικού  (δηλ. Εσείς κάνετε 
κάτι )  θέλει -τε . 

 

• Στην παθητική φωνή το γ’ πρόσωπο ενικού        (δηλ . Αυτός/ή/’ο 

παθαίνει κάτι )    θέλει -ται . 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

π.χ.  Να πλένετε τα χέρια σας πριν το φαγητό. (Εσείς κάνετε κάτι) 

        Το παιδί πλένεται μόνο του. (Αυτό παθαίνει κάτι ) 
 

π.χ. Όταν γράφετε, να προσέχετε πώς γράφεται η κάθε λέξη. 
 

 

Συμπλήρωσε τα κενά με -ται  ή -τε  :  

«Το μωρό κοιμάται , μη φωνάζετε…» είπε η μαμά. 

- Μαμά, πεινάμε! 

- Το φαγητό ετοιμάζεται…, μην γκρινιάζετε… και οι δυο σας! 

«Συνέχεια μας λέει, μη μιλάτε…, μην κάνετε… φασαρία, μην 

παίζετε… κοντά στο μωρό», ψιθυρίζει ο Ηλίας στον αδερφό του. 

«Ως πότε πια θα γίνεται… ό,τι θέλει το μωρό; Μόνο μαζί του θα 

ασχολείται… η μαμά;» παραπονιέται… ο μικρός Γιαννάκης. 

 

ΠΙΟ ΑΠΛΑ :   εσείς → -τε        
αυτός, αυτή, αυτό → -ται 
 


